
Bruger- og aktivitetsrådsmøde d. 14/12-2020 
 

1. Valg af ordstyrer og referent:  
 

2. Tilstede:  
 

3. Godkendelse af referat fra sidst:  
 

4. Punkter fra Linda: 
 Information om økonomi og normering.  

 Gennemgang og revidering af vedtægter for bruger- og aktivitetsrådet.  

 Forventningsafstemning – hvordan samarbejder vi og hvordan hjælper vi 
hinanden i rådet. 

 Gennemgang af opgaver i Bruger og aktivitetsrådet. 

 Nye tiltag i organisationen – derind under ny ansættelser. 
 

5. Punkter fra Bruger- og aktivitetsrådet:  

 Affaldssortering – beboere og brugere ønsker mere information, hvor der 

bliver uddybet hvad der skal i hvad. evt. på en plakat, med nogle fysiske 

ting. Hvad gør man ved alt det som der ikke er spande til? 

 Rygning – Hvad kommer der til at ske fra d. 1 maj, hvor der ikke længere 

må ryges på matriklen? Beboere og brugere ønsker at der søges 

dispensation hos politikerne igen.   

 Unge-mellem gruppe – Beboere og brugere oplever at mellemgruppen 

ikke fungerer, hvorimod ungegruppen fungerer rigtig godt. Når grupperne 

mødes en gang i måneden, deltager mange fra mellemgruppen, da 

beboere og brugere mødes på tværs. Nogen forslår at grupperne slås 

sammen eller at de mødes samlet hver 2. uge.  

 Facebook – Aftenvagterne skal blive bedre til at lægge planen af 

aftenaktiviteterne op på Facebook. Billederne skal være tydelige. Skal vi 

have en Facebook ansvarlig som står for opslag? Evt. Camilla. Alle må 

selvfølgelig gerne lægge billeder op af udflugter, informationer osv.  

 Drikkevarer i cafeen – der er beboere og brugere som selv medbringer 

drikkevarer i cafeen, det er ikke okay.  

6. Evt.:  

7. Evaluering af mødet:  


